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Annotation 
In this work, a method for obtaining graphene layers from agricultural waste, such as rice husk and walti 
shell has been considered. The method for obtaining multilayer graphene from rice husk and walnut sh 
comprises the following steps: crushing the raw materials (in the case of walnut shell), washing, p 
carbonization, desilication, activation. The obtained samples were studied using Scanning Electron Micrc 
copy (SEM), Raman spectroscopy. Raman peaks confirmed the presence of graphene layers in the sample, 
detailed observation of Raman spectroscopy showed that the obtained samples consisted of graphene lay< 
with a high content of an amorphous component. 
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Андатп^ 
Бул -ж^мыста а р л шаруашылыгы OHAipici калдьщтарынан атап айтканда: KYpiui кауызы мен г] 
жацгагынан графен кабаттарын алу эд\с\ кдрастырылган. Kypiuj кауызынан, грек жацгагы кабыгьн 
коп кабатты графендерд1 алу эд1а келес1 сатылардан тирады: шиюзатты унтактау (грек жангагь] 
шаю, ком1рте£тещцру, десиликация, активация. Алынган улгшер сканерлеуин электронды микрас! 
эд1с1 (СЭМ), Раман спектроскопиясы эд1стер1 комепмен зерттелшдь Рамандык; спектрлер улг 
графендж цабаттардыц кездесетшдтн корсетп. Рамандык спектроскопиясын егжей-тегжейл) талд 
алынган улплер аморфты коспалары бар графендж кабаттардан туратынын юрсетть 
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